
  

 

                        
                    

                
             

                
                     

                                                                                                
                                                                                               

                  

Opinia Rady Nadzorczej Maxcom S.A. 

odnosząca się do wniosku z zastrzeżeniami 

wyrażonego przez firmę audytorską  

PRO AUDIT Kancelaria Biegłych Rewidentów Sp. z o.o. 

w raporcie z badania sprawozdania finansowego Grupy Kapitałowej Maxcom 

za pierwsze półrocze 2022 roku. 

 
 

W związku z zastrzeżeniem firmy audytorskiej PRO AUDIT Kancelaria Biegłych Rewidentów Sp.            

z o.o. w raporcie z badania śródrocznego sprawozdania finansowego Grupy Kapitałowej Maxcom za rok 2022, 

dotyczących  

1) wątpliwości czy spółka COMTEL należąca do Grupy Maxcom spełnia definicję jednostki zależnej 

zgodnie z MSSF 10,  

2) braku aktualizacji testów na utratę wartości na dzień 30 czerwca 2022 r. jednostki stowarzyszonej 

UAB „Rubbee”, 

Rada Nadzorcza Maxcom S.A. podziela stanowisko Zarządu Emitenta w przedmiocie oceny stanu 

faktycznego i informuje: 

Ad 1) Zarząd Maxcom S.A. posiada pełną kontrolę nad spółka Comtel i uczestniczy we wszystkich 

kluczowych decyzjach podejmowanych przez tą Spółkę a zmiana sposobu konsolidacji w jakimkolwiek 

wariancie nie miałaby wpływu na skonsolidowany wynik Grupy Maxcom. Nadto informuję, że 

dotychczasowe audyty Grupy Maxcom nie podważały oceny wiarygodności stanu faktycznego w tej kwestii. 

Rada Nadzorcza rekomenduje, by rozstrzygnąć tą materię, zlecenie dogłębnych analiz prawnych oraz 

uwzględnienie wyników tych analiz, których efekty będą znane w IV kwartale br., w kolejnych raportach. 

Ad 2) iż nie zaistniały okoliczności uzasadniające przeprowadzenie kolejnych testów na utratę wartości 

po upływie 6 miesięcy. Wspiera stanowisko Zarządu, oceniając, iż nie ma konieczności podejmowania 

nadzwyczajnych działań związanych z zaistniałą sytuacją ponieważ Spółka Rubbee działa na 

perspektywicznym rynku rowerów ze wspomaganiem elektrycznym, produkując innowacyjne rozwiązania 

w zakresie elektro-mobilności. Napęd elektryczny do rowerów stanowi główne źródło przychodów spółki, co 

w najbliższej perspektywie przełoży się z pewnością na dobre wyniki sprzedaży. Rada Nadzorcza 

rekomenduje, wykonanie planowanego przeprowadzenia nowych testów na utratę wartości spółek z grupy 

po zakończeniu roku 2022. 

 

 

Rada Nadzorcza Maxcom S.A. 
 

 

 

              Dr Mariusz Cieśla 

Przewodniczący Rady 

Nadzorczej 

Michał Kostelecki 

Wiceprzewodniczący Rady 

Nadzorczej 

 

 

 



  

 

                        
                    

                
             

                
                     

                                                                                                
                                                                                               

                  

 

Jarosław Łubik 

Członek Rady 

Nadzorczej 

Wojciech Sokalski 

Członek Rady 

Nadzorczej 

 

 

 

 

Aleksander Wilusz 

Członek Rady  

  Nadzorczej 

 

Tychy, dnia 29 września 2022 r.  


